



龍年



龍是十二地支中十二種代表的動物，只有龍是虛構的動物。自古中國人把龍、鳳、麒麟、烏龜稱為“四靈”，認為是最吉祥的動物。龍具有馬一樣長的臉，蛇一樣的身軀，背上并有八十一片鱗片，四肢則像雞爪。既能在空中飛舞，又能潛水。神出鬼沒，變幻莫測。而麟片八十一這個數目，更具有“舞盡希望”的意義。龍確實是集千萬嬌寵于一身。

龍年出生的人，有龍般神秘變幻莫測的特質，個性令人難以捉摸。屬於富有野心的夢幻家。喜歡冒險，追求浪漫的生活，同時性情淡泊、不拘泥于世俗之見，自然而然給人一種大人物的風範。

生肖職業：智勇雙全的龍可以當神職人員，政客與藝術家。

生肖屬龍的名人包括：畫家達利，約翰藍儂，李小龍。



龍年



In Chinese Astrology, the Dragon is a creature of myth and legend. It is a symbol of good fortune and a sign of intense power. Chinese believe the luck a dragon can bring, since it is one of the four spiritual animals (dragon, phoenix, unicorn, and turtle). A dragon has 81 scales that carry ultimate hope.

The Dragon is said to be a deliverer of good fortune and a master of authority. Therefore, those people born in the year of the Dragon are to be honored and respected.

The Dragon is quite imaginative and always able to see new paths where others may run into brick walls. They are great as spiritual leaders, politicians, and artists.

Famous people born in the Year of the Dragon include:

- Salvador Dalí (1904), was a prominent Spanish surrealist painter.
- John Winston Lennon (1940) was an English musician and singer-songwriter (The Beatles).
- Bruce Lee (1940) was a Chinese American, Hong Kong actor, martial arts instructor, philosopher, film director and founder of the Jeet Kune Do martial arts movement.